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دنيا حيدري

فضايي كه هنوز المپيكي نيست 
كمتر از يك  ماه ديگر به آغاز بزرگ ترين رويداد ورزشي دنيا زمان باقي 
 است، اما فضاي ورزش ايران هنوز المپيكي نيست. حال آنكه ايران قرار 
است با 37 ورزشكار در 12 رشته ورزش��ي در اين رويداد حضور پيدا 
كند، ولی درست در شرايطي كه اكثر كشورهاي راه يافته به المپيك در 
تكاپوي استفاده بهينه از اندك فرصت باقيمانده براي حضوري پرقدرت 
در اين رويداد مهم ورزش��ي هس��تند، در ايران همه  حواس ها متوجه 
فوتبال است و حواش��ي آن، خصوصاً اين روزها كه جديد ترين پرونده 
فساد حسابي سروصدا به پا كرده و هر روز چشمه اي تازه رو مي كند و 
كمتر كسي در اين وانفسا به صرافت رصد المپيكي هاي ايران مي افتد. 
البته پيگيري پرونده فساد در فوتبال يكي از وظايف وزارت ورزش است 
و پوشش خبري آن توسط رسانه ها مي تواند كمك شاياني به برچيده 
شدن بساط اين ناهنجاري در ورزش كشور كند، اما رسيدگي به پرونده 
فس��اد و پوش��ش خبري و پيگيري هاي آن دليل خوبي نيست براي 
فراموش كردن اندك زمان باقيمانده تا المپيك. زماني كه به سرعت در 
حال سپري شدن است، بدون آنكه هيچ استفاده بهينه اي از آن شود. 

اين روزها در لاب��ه لاي اخبار رس��انه ها به ندرت مي ت��وان خبري در 
خصوص ورزش��كاران المپيكي ايران،  ش��رايط و نياز هاي آنها تا آغاز 
رسمي بزرگ ترين رويداد ورزشي دنيا يافت. احجافي كه هيچ توجيهي 
ندارد، اما بدت��ر از بي توجهي رس��انه ها كه بدون ش��ك مي توانند در 
المپيكي كردن فضاي كشور نقشی پررنگ و قابل توجه داشته باشند، 
بي توجهي مسئولان به اين مورد مهم است. مسئولاني كه بدون شك 
در طول يك ماه باقيمانده تا المپيك پاريس بايد ششدانگ حواس شان 
به نماينده هاي اي��ران در اين رويداد بزرگ باش��د، اما در عين ناباوري 
هيچ تكاپويي از آقايان مسئول در اين راستا ديده نمي شود، آن هم در 
شرايطي كه اندك توجهي از سوي مسئولان در زمان باقيمانده مي تواند 
تأثير بسزايي در روحيه و انگيزه المپيكي هاي ايران براي كسب موفقيت 
در پاريس داشته باشد، ولی دغدغه اصلي مسئولان هم مانند اصحاب 
رسانه در اين ش��رايط تنها فوتبال است و حواش��ي ريز و درشت آن، 

فوتبالي كه هر روز برگي تازه از فساد آن رو مي شود. 
اينكه رسانه ها دنبال اخبار جنجالي فوتبال و حاشيه هايش باشند اتفاق 
عجيبي نيست، اما اينكه دغدغه مسئولان هم صرفاً فوتبال باشد، قابل 
قبول نيست. مسئولاني كه بدون شك متولي كل ورزش كشور هستند، 
نه فقط فوتبال. با وجود اين وقتي در ان��دك زمان باقيمانده تا المپيك 
هيچ تكاپويي از آنها ديده نمي شود، يعني ساير رشته ها برايشان به اندازه 
فوتبال اهميت ندارد كه اگر داشت بايد اين روزها اخباري در خصوص 
تلاش آنها ب��راي رتق و فتق امور المپيكي هاي ايران ديده مي ش��د. اما 
هيچ خبري در اين زمينه وجود ندارد، شايد چون حاشيه هاي پرتعداد 
فوتبال فرصتي براي آقايان مسئول باقی نگذاشته تا اندكي از زمان خود 
را صرف المپيكي هاي كشور كنند. المپيكي هايي كه بي ترديد در فاصله 
يك ماه مانده تا بزرگ ترين رويداد ورزشي دنيا بيش از هر زمان ديگري 
به حمايت هاي مادي و معنوي مس��ئولان نياز دارند، حمايت هايي كه 
مي تواند روحيه و انگيزه آنها را برای حض��وري پرقدرت در پاريس بالا 
ببرد، ولی اين روزها هيچ خبري از پيگيري وضعيت ورزشكاران المپيكي 
توسط مسئولان مخابره نمي شود، به طوري كه گويي آقايان هنوز نگاهي 
به تقويم خود نكرده و نمي دانند كه فاصله زيادي تا پنجم مرداد ماه كه 
المپيك پاريس رسماً آغاز مي شود زمان باقي نمانده است. المپيكي كه 
كسب نتيجه در آن براي هر كشور و ورزشكاري اهميت بسيار دارد، به 
همين دليل هم هس��ت كه انتظار مي رود در اين يك م��اه باقيمانده تا 
المپيك، مسئولان برنامه هاي متنوعي براي ورزشكاران المپيكي كشور 
داشته باشند تا آنها را با روحيه و انگيزه  ای دوچندان روانه پاريس كنند، 
اما علي الحساب كه ششدانگ حواس آقايان مسئول تنها به فوتبال است 
و بس. فوتبالي كه جز حاشيه براي ورزش كشور هيچ دستاورد ديگري 

نداشته است. درست برخلاف ساير رشته ها !
اما كاش آغاز روزشمار المپيك تلنگري باشد براي آقايان مسئول كه به 
تكاپو افتاده و از اندك فرصت باقيمانده جهت توجه بيشتر به ورزشكاران 
المپيكي ايران استفاده كنند. ورزشكاراني كه اين روزها بيش از هر زمان 
ديگري به حمايت هاي معنوي و روحي و رواني مس��ئولان نياز دارند، 
حمايت هايي كه مي تواند به موفقيت هاي آنها در پاريس بينجامد، اما 
آيا اين مورد حائز اهميت مي تواند لابه لاي حواشي فوتبال اندكي هم 

كه شده نظر مسئولان را به خود جلب كند.

فريدون حسن

لذت فوتبال صبحگاهي با »كوپا«

اسب زين شده آرژانتين 
براي قهرماني

در روزهايي كه بازار فوتبال با رقابت هاي يورو 2024 داغ است و فوتبال 
اروپا با نمايش هاي دلپذير س��طح بالاي خود را به نمايش مي گذارد، 
مسابقات كوپا آمه ريكا هم آغاز ش��ده است. رقابت هايي كه براي اولين 
بار خارج از امريكاي جنوبي و در امريكا برگزار مي ش��ود، مسابقاتي با 

هنرنمايي ستارگان آلبي سلسته و نمايش جذاب و ديدني سلسائو. 
هرچند برزيل در اولين گام مقابل كاستاريكا به نتيجه اي بهتر از تساوي 
بدون گل دست پيدا نكرد، اما قهرمان جام جهاني همچنان قدرتمندانه 
مي تازد و ظاهراً حريفي براي آنها پيدا نمي ش��ود. آرژانتين با هدايت 
اسكالوني و رهبري مسي در داخل زمين بازي ها را قدرتمندانه آغاز كرد؛ 
ابتدا كانادا را قرباني كرد و بامداد ديروز اصلي ترين رقيب گروه، يعني 
شيلي را هم شكست داد تا نشان دهد اسبش را براي دومين قهرماني 
پياپي در كوپا زين كرده است. البته برتري مقابل شيلي جنبه انتقامي 
هم داشت، چراكه شيلي دو بار آرژانتين را از رسيدن به قهرماني كوپا 

محروم كرده بود. 
اما جداي از موفقيت تيم در دو بازي اخير درخش��ش فوق تصور ليونل 
مسي در كوپا باعث شده باز هم نگاه ها به س��مت فوق ستاره معطوف 
ش��ود. البته مس��ي در جريان بازي مقابل شيلي آس��يب ديده و موج 
نگراني را در اردوي تيم و هواداران به راه انداخته است. اواسط نيمه اول 
بازي، مسي به وضوح پاي راس��ت خود را مي كشيد و دو بار هم نگاهي 
به نيمكت انداخت و در نهايت به كنار زمين رفت تا توسط پزشك تيم 
ملي اين كشور مورد معاينه و درمان قرار بگيرد. هرچند مسي تا پايان 
بازي در زمين ماند و موقعيت گلزني هم داش��ت، اما نگراني ها به اوج 
رسيده و حالا اين احتمال وجود دارد كه با قطعي شدن صعود آرژانتين 
از گروه، اسكولاني در بازي آخر مقابل پرو كه جنبه تشريفاتي دارد به 

او استراحت بدهد. 
س��رمربي آرژانتين بعد از برتري تيمش مقابل شيلي گفت: »حقيقت اين 
است كه اين بازي آسان نبود و در آخرين لحظات برنده شديم، چون شرايط 
بازي به اين شكل پيش رفت، اما اين تيم هميشه به خودش باور داشته و 
حتي در 10، 12 دقيقه پاياني فشار بيشتري براي حمله به حريف آورد.« 

اسكولاني با اشاره به احتمال استفاده از سيستم چرخشي در ديدار برابر 
پرو گفت: »فكر مي كنم منصفانه اس��ت بازيكناني ك��ه در اين دو بازي 
حضور نداشتند در بازي بعدي به ميدان بروند، چون من بايد عملكرد آنها 
را ببينم و آنها هم شايسته اين فرصت هستند. اين تيم هرگز تسليم نشده 
و هميشه به تلاش ادامه داده است. ما فوتبال خودمان را بازي مي كنيم 

و اگر شرايط سخت شود هم بايد ادامه دهيم.«

فدراس�يون فوتبال در حالي براي برگزاري 
ديدارهاي سرخابي هاي پايتخت در ورزشگاه 
تختي مصمم است كه به گفته مسئولان، اين 
ورزشگاه 15 مشكل اساس�ي دارد! نداشتن 
چمن استاندارد و مطلوب، نامعلوم بودن محل 
استقرار سيستم VAR و ورودي  بانوان، سه 
مورد از اين مشكلات هس�تند كه تا برطرف 
نشوند امكان برگزاري بازي هاي ليگ برتر در 
آن وجود نخواهد داشت. حال آنكه هواداران 
پرسپوليس و استقلال حداقل تا چند هفته 
ابتداي�ي ليگ نباي�د منتظر تماش�اي بازي 
تيم ه�اي محبوب ش�ان در آزادي باش�ند. 
ليگ بيس��ت و چهارم فوتبال ايران قرار اس��ت 
25 مردادماه استارت بخورد، اما به گفته رئيس 
سازمان ليگ احتمال به تعويق افتادن مسابقات 
دور از ذهن نيس��ت. روز گذش��ته مهدي تاج با 
هيئت همراهش به شرق تهران رفت تا شخصاً 
از وضعيت ورزش��گاه تختي بازديد كند. رئيس 
فدراسيون تأكيد كرده فعلًا آزادي در دسترس 
نيست و پس از به روزرساني ورزشگاه آزادي باز 
هم سرخابي ها نوبتي در تختي از حريفان شان 

پذيرايي خواهند كرد. 
   نياز به بودجه 50 ميلياردي

بحث استانداردسازي ورزشگاه ها براي برگزاري 
ليگ برتر فوتبال به مرحله اجرا درآمده و آزادي 
يكي از ورزشگاه هايي است كه تعميرات و ترميم 
آن آغاز شده اس��ت. با توجه به شرايط موجود 
سه، چهار هفته ابتدايي ليگ خبري از ميزباني 
آزادي نخواهد بود. در اين ميان بحث ورزشگاه 
جايگزين حس��اس و ويژه شده است؛ »تختي« 

در حالي از سوي فدراسيون به عنوان ورزشگاه 
ميزبان سرخابي ها انتخاب شده كه با مشكلات 
متعددي مواجه است. اين همان نكته اي است 
كه علي جوادي روز گذش��ته جزئياتش را بيان 

كرد. 
مديركل ورزش و جوانان استان تهران با اشاره به 
شروع تعميرات و برطرف كردن نواقص از عدم 
تخصيص بودجه به ورزش��گاه تختي خبر داد: 
»هيچ اعتبار جديدی در س��ال جاری براي اين 
ورزشگاه نداريم. دولت و سازمان برنامه و بودجه 
بايد كمك كنند. اين ورزشگاه از محل سفرهاي 
اس��تاني اعتبار مص��وب دارد و اگ��ر تخصيص 
پيدا مي كرد، الان هيچ مشكلي نداشتيم. همه 
كارهای انجام شده در ورزشگاه تختي از جمله 
نصب صندلي ، چمن، انتقال آب چاه به مخزن 
بتني و حفر تأسيس��ات، ب��دون اعتبار صورت 
گرفته است. به ما قول دادند، اما انجام نشد، در 
حالي كه به پيمانكاران متعهد هستيم. آنها بدون 
اينكه پولي دريافت كنند براي ما كار انجام دادند. 
خواهش مي كني��م اعتباراتی ب��ه ما تخصيص 
بدهيد كه بتوانيم زودتر ورزشگاه را حاضر كنيم. 
50ميليارد تومان از جمله تعهداتي است كه به 
پيمانكاران خودمان داريم. با توجه به مواردي 
كه رئيس فدراس��يون و نمايندگان شان اعلام 
كردند، ورزش��گاه تختي 15 مورد مشكل دارد. 
11 يا 12مورد از مشكلات همين حالا قابليت 
رفع شدن دارند و سه، چهار مورد باقيمانده هم 

به زودي رفع خواهد شد.«
   درآمد پايدار براي باشگاه ها

تاج آب پاك��ي را روي دس��ت پرس��پوليس و 

اس��تقلال ريخت و از آنها خواست تا خودشان 
را براي انجام نوبتي ديدارهايشان در ورزشگاه 
تختي آم��اده كنن��د. رئي��س فدراس��يون با 
تشريح قوانين گفت: »طبق قوانين، باشگاه ها 
ورزشگاه ش��ان را معرفي مي كنن��د و ما آن را 
تأييد يا رد مي كنيم. اگر ورزش��گاه تأييد نشود 
بايد جاي ديگري بازي كنند. محدوديت هاي 
كشور را مي دانيم، اما برخي  حرف هايي مي زنند 
كه نمي دانند كجا هس��تند. باي��د كمك كنيم 
ورزشگاه ها آماده ش��وند و در اختيار باشگاه ها 
قرار گيرند. چاره اي نيس��ت، چون ورزش��گاه 
آزادي تا هفته اول و دوم و احتمالاً س��وم ليگ 
برتر نمي رسد و بازي ها بايد در ورزشگاه تختي 
برگزار ش��ود.« مهدي تاج با اش��اره به نواقص 
ورزش��گاه جايگزين اظهار داش��ت: »ورودي 
بانوان در ورزش��گاه تختي جداست و هواداران 
مي توانند راحت بياين��د و راحت بروند. حدود 
6 هزار ظرفيت براي بانوان در نظر گرفته شده 
است. بليت فروشي بايد با كد ملي باشد و بدانيم 
هر كسي روي كدام صندلي نشسته است. به اين 
ترتيب باشگاه مي تواند درآمد پايدار داشته باشد 
و صندلي ورزشگاه را براي مدت شش، هفت ماه 
به يك نفر بفروشد، مس��ئله ای كه در دنيا نيز 
مرسوم است. ورزش��گاه آزادي ممكن است به 
هفته اول و دوم ليگ برس��د، ولي معنايش اين 
نيس��ت كه بخواهيم تمام بازي ها را در آزادي 
برگزار كنيم. بازي هاي تيم ملي در آزادي برگزار 
مي شود، ولي مسابقات پرسپوليس و استقلال 
كه فكر مي كنيم 10، 20 هزار نفر تماشاگر دارد 

در ورزشگاه تختي برگزار خواهد شد.«

   پيشرفت 80 درصدي
محمدرض��ا مجي��دي، مدير ورزش��گاه تختي 
از پيش��رفت پ��روژه تعمي��رات و رف��ع نواقص 
اين ورزش��گاه صحبت كرد:  »كار آماده س��ازي 
ورزش��گاه به پايان رس��يده و اگر بودجه كافي 
داشته باش��يم، هيچ مش��كي براي ميزباني از 
ديداره��اي س��رخابي ها در ليگ برت��ر نداريم. 
خوشبختانه زمين چمن ورزشگاه كيفيت خوبي 
دارد و در اين مدت ما كيفيت نور ورزشگاه تختي 
را ارتقا داديم و در اين موارد هيچ مشكلي نداريم. 
طبق استانداردهاي بين الملي پيش مي رويم و 
اميدوارم بودجه لازم را به ما بدهند تا پيس��ت 
تارتان را هم قبل از ش��روع لي��گ آماده كنيم. 
80 درصد كار انجام ش��ده و اگ��ر بودجه حدود 
ميلياردي كه نياز اس��ت، برس��د ورزشگاه   50

به طور كامل آماده مي شود.«
   تعويق احتمالي 

در صورتي كه باش��گاه ها ش��رايط لازم را براي 
ميزباني مسابقات نداشته باشند، ليگ بيست و 
چهارم با تأخير آغاز خواهد شد. حيدر بهاروند، 
رئيس س��ازمان ليگ حرفه اي فوتبال با تأكيد 
بر اين موضوع گفت:  »ورزشگاه تختي شرايط 
خوبي دارد، اما ايراداتي هم دارد كه فكر مي كنم 
بتوانن��د تا برگ��زاري مس��ابقات آن را برطرف 
كنند. البته بايد هزينه ش��ود. اعلام كرديم كه 
اگر باشگاه ها آماده باشند، ليگ 25 مرداد آغاز 
خواهد شد، ولی اگر اين اتفاق نيفتد امكان دارد 
به تأخير بيفتد. استان ها هم موظف شدند كه 
پيگيري كنند. كارگ��روه نيز هفت��ه اي دو بار 

جلسه دارد.«

تبعيد نوبتي سرخابي ها از آزادي به تختي

شيوا  نوروزي
      گزارش  یک

احتمال تعويق 
ليگ برتر فوتبال 

وجود دارد

ژاوي س��يمونز، هافبك تكنيكي 
هلند بع��د از صعود اي��ن تيم به 
عنوان تيم سوم به مرحله حذفي 
و احتم��ال برخورد با اس��پانيا 
گفت: »قطعاً چني��ن چيزي را 
نمي خواهيم، ولي مطمئنم اسپانيا 
نيز از ما مي ترس��د و نمي خواهد به ما 
برخورد كند. الان بايد ببينيم چه شد كه به اتريش باختيم. اگر 

مثل اين بازي باشيم، قطعاً نمي توانيم به دور بعد برويم.« 
    

ديديه دش��ان، س��رمربي فرانسه بعد از 
تس��اوي يك- يك مقابل لهستان 
گف��ت ك��ه  از عملك��رد تيمش 
ناراض��ي نيس��ت و تورنمن��ت 
از مرحله بعد آغاز  مي ش��ود. او 
مي گوي��د: »مي خواس��تيم به 
عنوان  صدرنشين صعود كنيم، ولي 
براي اين هدف بايد برنده مي شديم كه 
 اين اتفاق نيفتاد. فرانس��وي ها نبايد نگران باش��ند. تورنمنت از 

مراحل حذفي شروع  مي شود.«
    

گرت ساوت گيت، س��رمربي تيم ملي 
انگلي��س معتقد اس��ت تيمش در 
مصاف با اسلووني، از دو ديدار اخير 
بهتر بازي كرده است. ساوت گيت 
اولين هدف ما صعود به  گفت: »
مرحل��ه بعد و دومي��ن هدف مان 
هم صدرنشيني بود. امروز نشانه هاي 
اميدواركنن��ده اي از خود نش��ان داديم و 

حالا براي رسيدن به اهداف بعدي تلاش مي كنيم.«
    

رونالد كومان، سرمربي تيم ملي هلند 
مسئوليت شكست مقابل اتريش 
را برعهده گرف��ت. او گفت: »در 
نيمه دوم به تي��م گفتم كه بايد 
ي��ك در برابر يك ب��ازي كنيم، 
اما بازيكن��ان همچنان در تغيير 
س��بك ب��ازي ضعيف بودن��د و به 
جاي بازي يك ب��ه يك در فضاها جمع 
مي شدند. با اين حال من مسئول اين وضعيت هستم و بازيكنانم 

را تنها نمي گذارم.«
    

دوشان تاديچ بعد از حذف صربستان از يورو 2024 سفره دلش را 
براي خبرنگاران باز كرد: »فكر مي كنم اگر بيشتر بازي مي كردم 
به س��ود تيم مي ش��د. در نهايت تصميم مربي بود و بايد به آن 
احترام بگذارم. در كرواسي، مودريچ كه سه سال از من بزرگ تر 

است، تقريباً در هر بازي در زمين حضور دارد.«

اخبار جام ملت ها

سنگ نورد المپيكي ايران با امكانات حداقلي براي حضور موفق در 
المپيك پاريس 2024 تلاش مي كند. رضا عليپور با درخش��ش در 
رقابت هاي گزينشي شانگهاي و بوداپست اولين س��هميه ورزش كشورمان در رشته سنگ نوردي 

ماده سرعت را به دست آورد. سريع ترين مرد عمودي جهان در 
گفت وگو با مهر از تلاش هاي 20 س��اله اش براي رس��يدن به 
المپيك گفت: »توانس��تم به عنوان نفر پنجم راهي المپيك 
شوم. 20 سال براي المپيك دويدم و بالاخره به آن رسيدم، 
اما ديگر برايم مهم نيس��ت. از حالا به بعد بايد براي المپيك 

و عملكردم در آن تلاش داش��ته باشم. قطعاً تمام تلاشم را 
مي كنم كه بهترين نتيجه ممكن را در پاريس بگيرم، 

اما بابت آن نه قولي مي دهم و نه از مدال و جايگاهي 
حرف مي زنم.« 

عليپ��ور درخص��وص امكانات و س��ختي هاي 
پيش رو اظهار داشت: »سنگ نوردي رشته قابل 
پيش بيني نيست. هزارم و صدم ثانيه ها به معناي 

واقعي تعيين كننده هس��تند و اصلًا نمي توان با 
قاطعي��ت در مورد قهرماني يك نف��ر صحبت كرد. 

ما در هر رويدادي اول با خودمان، بعد با جاذبه زمين 
و بعد با حريف رقابت داري��م. رقابت با جاذبه مهم تر از 

حريف اس��ت. به عنوان يك المپيكي نيازمند امكانات 
هس��تم، چون امكاناتي كه فعلًا در اختيار داريم بسيار 

سطح پايين است.«

قهرماني مقتدرانه نوجوانان ايران در آسيا

اول با جاذبه زمين رقابت مي كنم بعد با حريف

آزادكاران نوجوان ايران بر بام آسيا ايس��تادند. تيم ملي كشتي آزاد        خبر
نوجوانان كش��ورمان در حضور مدعيان آسيايي، پنج مدال طلا و دو 
برنز كسب كرد تا رقيبي براي قهرماني نداشته باشد. رقابت هاي اين دوره طي دو روز در پايتخت اردن 
برگزار شد و خوشبختانه تيم اعزامي با جام قهرماني به كشور بازگشت. سام ارشد در وزن 51 كيلوگرم، 
آرين مهرعليزاده در وزن 55 كيلوگرم، ابوالفضل شمسي پور در وزن 71 كيلوگرم، رضا افشار در وزن 
80 كيلوگرم و اميررضا عليپ��ور در وزن 92 كيلوگرم ب��ه مدال طلا و اميرعب��اس رمضاني در وزن 
45كيلوگرم و اميرعباس علي��زاده در وزن 48كيلوگرم به مدال برنز دس��ت يافتن��د. با مدال هاي 
خوشرنگي كه شاگردان بهنام احسان پور به دست آوردند، ايران با 183 امتياز مقام قهرماني را از چنگ 
رقبا درآورد و تيم هاي قرقيزس��تان و قزاقس��تان ني��ز با اختلاف زياد نس��بت به تيم كش��ورمان، 

نايب قهرماني و مقام سومي رقابت ها را از آن خود كردند.

      چهره

چشمه هاي جديد پرونده فساد در فوتبال 

هرچند كه هنوز مشخص نيست اين بار پرونده 
فساد در فوتبال به جايي مي رسد و متخلفان 
آن براي هميشه از فوتبال حذف مي شوند يا نه، 
با وجود اين احضار افراد مختلف طي هفته ها 
و روزهاي گذشته اين اميدواري را ايجاد كرده 
كه شايد اين بار فرجي ش��ود و دست برخي از 
اين مفسدان از فوتبال كوتاه شود، به خصوص 
كه پرونده مس رفسنجان باعث شده تخلفات 
ديگري هم رو شود. براي نمونه مهر مدعي شده 
براساس اطلاعات دريافتي،  مديرعامل يكي از 
تيم هاي ليگ برتري در ديداري كه براي تيم 
حريفش اهميت زيادي داش��ته و اين تيم را 
از انتهاي جدول ج��دا مي كرده، چند ميليارد 
از يكي از اف��راد متمول تي��م حريف دريافت 
كرده تا تيمش آن بازي را بب��ازد و حريف در 
ليگ برتر بماند! ادعايي ك��ه البته برای اثبات 

نياز به مدارك دارد، ام��ا در صورت صحت آن 
مي تواند تبعات بدي داش��ته باش��د و اعتماد 
مردم را به فوتبال و نتايج رقم خورده در آن تا 
حد زيادي كاهش دهد، مگر آنكه جرياني كه 

امروز در حال پيگيري فساد در فوتبال است  با 
قدرت به كار خود ادامه دهد. جرياني نظير قوه 
قضائيه كه اين روزها در حال احضار پي در پي 
متخلفان و آنهايي اس��ت كه در اين راستا در 

مظان اتهام قرار دارند. 
در همي��ن راس��تا بن��ا ب��ر اظه��ارات اصغر 
جهانگيري،  س��خنگوي قوه قضايي، تاكنون 
هش��ت نفر بازداش��ت ش��ده اند كه چهار نفر 
با قرار تأمين آزاد هس��تند: »گزارش اوليه را 
خود باشگاه مس رفسنجان به مراجع مربوطه 
اعلام ك��رده و عمده اتهامات افراد بازداش��ت 
شده بحث تحصيل مال نامش��روع است. اين 
افراد ش��امل مديرعامل وقت باش��گاه، رئيس 
س��ابق كميته داوران، رئيس اس��بق كميته 
نقل و انتقالات س��ازمان ليگ فوتبال و رئيس 
سابق كميته مسابقات سازمان و دو گزارشگر 
ورزشي هستند. يكي از افرادي كه به نوعي با 
ادعاي نفوذ در كميته داوران مبادرت به اخذ 
تعدادي سكه كرده بود در هفته جاري )سوم 
تير ماه( احضار و به اتهام كلاهبرداري بازداشت 

و روانه زندان شد.«

بازداشت يك متهم جديد

جامعه ورزش متشكل از وزارت ورزش و جوانان، كميته هاي 
ملي المپيك و پارالمپيك و س��ازمان بس��يج ورزشكاران در 
بيانيه اي با گراميداش��ت ياد و خاطره رئيس جمهور ش��هيد 
و ديگر ش��هداي خدمت از مردم ايران اس��لامي براي حضور 
پرشور در اين عرصه و خلق حماس��ه اي ماندگار دعوت كرد: 
»چهاردهمي��ن دوره انتخابات رياس��ت جمه��وري، برهه اي 
حس��اس را فراروي ملت ش��ريف ايران قرار داده اس��ت تا هر 
صاحب رأي با انديشه و تدبير در انتخابي جديد، زمينه  فعاليت 
دولت را به وجود بياورد و مشاركت گس��ترده اي را در عزت و 

اقتدار كشور به منصه  ظهور برساند. 
تجلي مردم سالاري ديني با ش��ور و شعور و اشتياق هموطنان 
عزيز در همراهي با آرمان هاي امام راحل و منويات رهبر معظم 
انقلاب، اين بار هش��تمين روز از تيرماه 1403 را به حماسه اي 
ماندگار تبديل خواهد ك��رد تا نام ملت س��رافراز ايران عزيز با 
گراميداشت شهيد آيت الله سيدابراهيم رئيسي، رئيس جمهور 
شهيدمان باز هم به بزرگي در تاريخ ياد شود. آنچه همواره در 
تاريخ باعظمت نظام مقدس جمهوري اس��لامي ايران به نقطه 
اطميناني براي عظمت اين كشور تبديل شده، تعصب و تعهد 
مردمي است كه در بزنگاه هاي مهم در هماوردي غيرمستقيم با 
دشمنان قسم خورده  اين نظام، شكوه پشتوانه  مردمي اين نظام 

را در دنيا به مرحله  بروز و ظهور رسانده اند. 
اكنون در آستانه  انتخابات چهاردهمين دوره  رياست  جمهوري، 
جامعه  ورزش و جوانان همراه با ساير اقشار جامعه، اين عرصه  
سياسي را به پيروزي بزرگ ديگري بدل مي كنند تا مشاركت 
گس��ترده، نويد بخش آينده اي روش��ن تر براي ايران اسلامي 
باشند.« وعده ما؛ روز جمعه، هشتم تيرماه از ساعت 9 صبح در 
شعبه اختصاصي جامعه ورزش و جوانان در تهران در ورزشگاه 
ش��هيد ش��يرودي و ش��عبه هاي اختصاصي جامعه ورزش در 

شهر هاي بزرگ سراسر كشور.

 دعوت جامعه  ورزش از مردم
براي شركت در انتخابات

شميم رضوان    بازتاب


